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duiven@hbouwmeester.eu

Van: Bert de Graaff <gdgraaff@kpnmail.nl>
Verzonden: zaterdag 24 februari 2024 07:16
Aan: Herman Bouwmeester
Onderwerp: Voorstel voorjaarsvergadering

Beste Herman, 

Namens PV Lelystad willen ik het volgende voorstel indienen. 

Wij willen graag net als voorgaande jaar Bierges als 2e vitessevlucht, de  

sprong voor onervaren jaarlingen is te groot om van Duffel naar Quievrain te gaan. 

Met dit huidige vliegprogramma wordt te weinig rekening gehouden met de verste 

afstanden in afdeling 7 ( Lelystad en Almere ). 

Vorig jaar is ook Lelystad getroffen door de vogelgriep waardoor praktisch niemand  

heeft kunnen inkorven met de jongen duiven en de natour. 

Met vriendelijke groet, 

Bert de Graaff 

Secretaris PV Lelystad. 

 


